
 
Verslag vergadering Adviesraad Sliedrecht 

 
Dinsdag 11 juni 2024  19.30-21.30 uur 
Raadsinformatieruimte in het Raadhuis Doctor Langeveldplein 30 
Aanwezig: Dick van Mourik,  Cockie Rutten, Adrie Romijn, Lennart Broekhuizen,  (leden), Jan Trapman 
(voorzitter), Daniëlle Vleugel (gemeente Sliedrecht), Lusaira Samboe (SDD), Jeanet Moerings (Zorgbelang 
Inclusief, ambtelijk secretaris)  
Afwezig:  Elles Moonen,  Wouter van der Elst   
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1 Opening en vaststellen van de agenda 
Jan opent vergadering en heet Lusaira welkom. 
Terugmelding werkbezoek Bonkelaarhuis: Cockie, Dick en Elles waren er. Gemeenteraad, 
burgemeester en wethouders waren er. Er werden casussen besproken in groepjes. Hele goede 
avond. Enthousiaste medewerkers Bonkelaarhuis. 

2 Concept verslag vergadering 9 april 2024   
Verslag vergadering besproken, naar aanleiding van: 
Blz. 1 punt 2 Dick heeft wel navraag gedaan bij Jeroen Loeve, maar nog geen antwoord ontvangen. 
Peter Korevaar vertrek: Cockie wil wel beschermd wonen als aandachtsgebied; deelname aan 
bijeenkomsten werkgroep Wonen (vanuit Dordrecht). 
Verslag wordt vastgesteld. 

3 Thema 1:  SDD (Lusaira Samboe) zie ook presentatie bijlage 
Senior team Alblasserwaard, 25 a 30 medewerkers. Verschillende opgaven:  
Bestaanszekerheid versterken; zorgen dat klanten gebruik maken van de voorzieningen waar ze 
recht op hebben. 
Handhavers: (onbedoelde) fraude opsporen  
Bewindvoerders: zowel voor eigen klanten als anderen. 
 
Steeds meer voorlichting en mensgerichte en stress sensitieve benadering (bejegening).  
Spanningsveld: controle en aan regels voldoen – stress sensitieve benadering. 
Proberen op alle manieren klanten te bereiken en ondersteunen. 
 
Klantreis: 

1. Inwoner meldt zich i.v.m. hulpvraag inkomensondersteuning 
2. Uitkeringsintake bij de Poort (apart intake team; aanvraag aannemen en afhandelen; 8 

weken behandelingstermijn)  
3. Alle leefgebieden worden uitgevraagd d.m.v. een brede intake (in Dordrecht; er wordt wel 

gekeken of “de Poort” ook lokaal kan) 
4. Recht op uitkering wordt vastgesteld 
5. Vervolgroute wordt bepaald, is er nog inzet nodig van andere afdelingen zoals WMO of 

Schuldhulpverlening 
6. Klant krijgt een vaste contactpersoon in lokaal team: Consulent Bestaanszekerheid: 
- 1e aanspreekpunt voor de klant 
- Neemt BZ checks af bij de klant om ervoor te zorgen dat alle voorzieningen worden ingezet 

waarop aanspraak gemaakt kan worden om op het sociale minimum te leven (bijv. PMB, 
gemeentepakket zorgverzekering en bijzondere bijstand) 

- Beoordeelt aanvragen Bijzondere Bijstand voor klanten 
- Werkt nauw samen met het Bonkelaarhuis en deelt mee aan het maandelijkse overleg 

Cirkel Sociaal Materieel. Is wekelijks ook fysiek op het Bonkelaarhuis aanwezig 
- Zoekt nauw de samenwerking op met partners in het netwerk. 
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Welke signalen en informatie heb je over Sliedrecht? 
• Sliedrecht loopt voorop in de samenwerking met een Sociaal Wijkteam in vergelijking met 

andere gemeenten 
• Gezien opbouw van het klantenbestand veel klanten met lichamelijke en/of psychische 

belemmeringen 
• Sliedrecht heeft veel aanvragen bijzondere bijstand. Veel aanvragen zoals 1e huur, 

woninginrichting en tandartskosten 
• Wordt gewerkt aan intensiveren samenwerking met Tablis Wonen en de Voedselbank 
• Klanten actief aan het benaderen die nog geen Persoonlijk Minima Budget (PMB) voor 2024 

hebben aangevraagd. Degenen die het eerder aangevraagd hebben krijgen automatisch 
een brief. Anderen worden actief opgezocht. 

• Hoe kunnen we niet klanten bereiken die inkomensondersteuning nodig hebben en geen 
gebruik maken van de beschikbare voorzieningen? (bijv. inwoners met minimaal 12 
maanden een inkomen minder dan 110% van het sociaal minimum) 

 
In hoeverre wijkt de situatie in Sliedrecht af van andere Drechtsteden (wat valt op?)? 
Sliedrecht is een voorloper; goede samenwerking met alle partijen en de aanwezigheid van 
Bonkelaarhuis.  
 
Sliedrecht   350 klanten (26.261 inwoners) = percentueel 1,33% 

• 27 jaar – 40 jaar  70 klanten 
• 41 jaar – 50 jaar  80 klanten 
• 51 jaar – 60 jaar  109 klanten 
• 61 jaar – 67 jaar  91 klanten 

 
Opsplitsing: ontwikkelen naar werk en bestaanszekerheid versterken. 
Klanten die een stap kunnen zetten naar werk hebben ook een consulent “ontwikkelen naar werk” 
(hoeft niet persé betaald werk te zijn). 
Iedereen heeft wettelijk (Participatie wet) een re-integratie verplichting; maar er wordt altijd 
gekeken wat kan. Welke belemmeringen en omstandigheden zijn van invloed? 
Arbeidsonderzoekscentrum kan ingeschakeld worden. 
Samenwerking werkgevers service punt; Baanbrekend Drechtsteden (onderdeel van de SDD). 
 
Wordt er ook gewerkt met “potjes check” (nationaal schuldhulproute). SDD kijkt vanuit eigen 
bestand welke potjes er allemaal zijn. 
 
Maken inwoners van de Merwebolder en Yulius ook gebruik? Deze vallen vaak onder de Wlz 
(Zorgverzekeraar). En er zijn ook mensen die bv WIA via het UWV krijgen; soms krijgen die 
aanvullende bijstand. 
 
De leden vinden het verhaal verhelderend, hartelijk dank aan Lusaira. 

 

4 Thema 2: Activiteitenplan 2025 
Voorbeeld Zwijndrecht is meer missie-visie, zoiets wil Sliedrecht niet. 
Voorstel is om meer aan te haken bij de onderwerpen/ beleid waar de gemeente mee bezig is. 
Paper van Jan bijlage. 
Hoe halen we signalen bij inwoners op? 

- Sliedrecht 24/ lokale media goed volgen en lezen en overal oor te luisteren leggen. 
- Bijeenkomsten die belegd worden (door gemeente georganiseerd of andere organisaties) 

bezoeken en daar met andere oren luisteren. 
- Voorbeeld Noord-Zuid verbinding informatie- inspraak bijeenkomsten. 
- Bezoeken aan Stroomlijn, Bonkelaarhuis wordt al gedaan. 
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- Niet alleen geruchten en klachten, maar serieus signalen en ervaringen ophalen. 
- Wel belangrijk om goede verdeling samenstelling van de raad qua deskundigheid en 

ervaring te hebben. 
 
Wel goed om hier een plan voor op te stellen. Bijhouden wie waar over welke onderwerpen 
signalen ophalen. Waarover? Raakvlakken met sociaal domein! Druk op voorzieningen. 
 
Afspraak: Jan en Jeanet maken een concept activiteitenplan 2025.  
Aanhaken bij beleid gemeente. 
Signalen ophalen. 
Gevraagd en ongevraagd advies. 
Samenstelling van de Adviesraad; voldoende kennis en ervaring aanwezig? Wat mist? 
Ook iets over deskundigheidsbevordering. 
Ook budgetten (zie punt 8 rondvraag). 
 

5 In gesprek met de gemeente – Daniëlle Vleugel 

• Caroline is nog niet aan het re-integreren. Jeroen Loeve heeft vaderschapsverlof, bij 
terugkomst gaat hij naar een andere functie. Ruben van den Ouden is ook weg (was 
ingehuurd). Veel tijdelijke krachten. Juliëtte is ingehuurd op Participatiewet. Er worden wel 
vaste medewerkers gezocht. 

• Powerfull ageing: is ondergebracht bij SDD; vanuit herijking Wmo. Net gestart, eerste fysio 
praktijk in Sliedrecht is gecontracteerd. Bij aanvraag Wmo voorziening spierkracht 14 
weken trainen; aanspraak op Wmo verlagen. 

• VN verdrag handicap; nieuwe manager Sociaal Domein bij de gemeente wil hier wel laten 
onderzoeken wat er al gedaan is. Het is sinds 2017 een wettelijke verplichting om hier 
beleid op te hebben. 
Waarom nu? Sinds Jan voorzitter is, hoort hij hierover vanuit andere adviesraden. Voor alle 
ontwikkelingen en nieuwe activiteiten moet er eigenlijk beleid en visie mbt inclusie onder 
liggen. Afspraak: Daniëlle vraagt na. 

• Valpreventie en herijken mantelzorgbeleid: hier is iemand voor ingehuurd. 

• Beleidsplan Participatiewet wordt herijkt idem Schuldhulpverlening; deze komen ook in de 
RAS aan de orde en RAS geeft hier ook advies op. 

• Woonzorgvisie: wordt ook iemand voor ingehuurd. 

• Onderwijs achterstanden beleid: er is een concept stuk gestuurd van Ton Kivits door Jeanet 
op 11-6-2024. Er was onvoldoende tijd om het te lezen. Afspraak: allen reageren voor 20 
juni naar Jan en Jeanet. Zij stellen advies op. Moet eind juni bij  de gemeente zijn. 
Voortgang advies SMS kinderfonds; waarschijnlijk gaat Sliedrecht door met Stichting 
Leergeld. Vraag aan Daniëlle hoe de officiële stand van zaken is, qua voortgang en tijdspad 
en andere opmerkingen die we in het advies aangegeven hebben.  Afspraak: Daniëlle 
vraagt na. 

• Electra: gemeente is met hen in gesprek (SOJS); bestuurlijk gesprek. Jongerenwerk weer 
vanuit pand van Electra.  
 

6 Kernteams/aandachtsgebieden: 

• Wmo/Participatiewet: zie 5 

• Regionale adviesraad: Jan is aanwezig bij de RAS vergaderingen. Dick vraagt aan Jan welke 
highlights er zijn. Als er iets is wat van belang is dan informeert Jan iedereen. Verder zijn de 
verslagen en adviezen van de RAS ook te lezen op de website 
Regionale Adviesraad Sociaal Drechtsteden (regionaleadviesraadwmodrechtsteden.nl) 

https://www.regionaleadviesraadwmodrechtsteden.nl/
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• Beschermd wonen: Cockie is bij bijeenkomst geweest, wil voorlopig waarnemen maar nog 
wel  iemand werven die hier meer verstand/ ervaring mee heeft.  

• Armoede/minimabeleid/Participatiewet: Dick, Lennart, Wouter en Cockie: vertrek Jeroen 
Loeve; contactpersoon wordt (tijdelijk) Juliëtte Groenendijk j.groenendijk@sliedrecht.nl 

• Jeugd: Adrie, Cockie, Elles: Cockie gaat afspraak maken met Michael Groen van SOJS. 
Jongerenwerk; van beide kanten horen wat we voor elkaar kunnen betekenen. 

• Communicatie: Website: Lennart   Sociale media: Adrie.  Weinig aan gedaan. Doel aanwezig 
en vindbaar zijn, actief ophalen en delen is veel werk. Als je dit naar een hoger plan wilt 
trekken moet je echt iemand hebben die het leuk vindt en tijd voor heeft. Voorlopig zo 
houden als het is. 

• Woonzorgvisie: allen. Verplicht vanaf 2026; er wordt iemand geworven die dit op gaat 
stellen. 

• MAG (maatschappelijke advies groep): Jan; na kennismaking geen contact meer mee. 
Voorstel om wel minimaal 2 x per jaar contact te hebben. Jan neemt contact op. 

• VN verdrag handicap: allen   

• AZC: zie bijlage 6c, goede vragen die Jan opgesteld heeft. Daniëlle heeft al wat antwoorden: 
➢ De gemeente heeft een taakstelling op aantallen vanuit de overheid; zoveel asielzoekers. 

Zoveel statushouders; deze hebben een verblijfsvergunning en recht op een woning.  
➢ Dat is nu ook al zo. Staat los van elkaar. Er zijn wel gesprekken met andere gemeenten 

gaande om asielzoekers en statushouders “uit te ruilen” (als er in Sliedrecht meer 
asielzoekers dan taakstelling opgenomen worden, dan zou bv in ruil daarvoor Alblasserdam 
meer statushouders een woning moeten geven). 

➢ Statushouders hebben wel voorrang op een sociale huurwoning. 
➢ Het COA zorgt voor voorzieningen als huisartsen, psychische hulp etc. in het AZC. 
➢ Dagbesteding? Wat het COA niet kan, zal samen met Bonkelaarhuis opgezet worden. Dit 

vinden de leden wel belangrijk. Als mensen niets te doen hebben is er meer kans op 
verveling, onrust, problemen. 

➢ AZC gaat waarschijnlijk laatste kwartaal 2025 open. 
➢ Er is een klankbordgroep van 12 personen (inspraak burgers vanuit diverse gemeenten). 
➢ Beleidsadviseur Carlijn Jansen en Kors van der Wolf zijn bereid meer info te geven in de 

ASD Sliedrecht. De leden stellen dit wel op prijs, voorstel eerste kwartaal 2025 agenderen.  

7 Vertrek Peter en werven nieuwe leden. 
Afscheid Peter? Voorstel een etentje met afscheid van Peter, rondleiding in werkplaats van Peter 
en daarna uit eten bij bv Basta. Bij voorkeur eind augustus/ begin september. Jeanet vraagt Peter 
en doet datum peiling via groeps app. Tijdens/ voor etentje foto maken! 
Jan heeft al iemand benaderd met de vraag of hij/zij lid wil worden van de ASD-S. 
Afspraak: wachten met werven op activiteitenplan 2025 en of degene die Jan gevraagd heeft wil. 
(info Jan: persoon is niet beschikbaar) 

8 Volgende vergadering, rondvraag en sluiting                   

• Volgende vergadering: 3 september 2024.  Dick is dan afwezig (30-8 tot 3-9 afwezig). 

• Thema’s :  
1. GALA/ Brede SPUK: Daniëlle vraagt Shariq Sarfaraz (tijdelijk opvolger Ruben) in elk 

geval een stand van zaken. 
2. Activiteitenplan 2025 

Rondvraag: 
- Parkeerkosten declareren? Declaratie sturen naar Daniëlle. 
- Het zou fijn zijn als er budgetten komen: vacatiegelden (vrijwilligersvergoeding), declaraties 

km/parkeren, deskundigheidsbevordering, etentje. Afspraak: Daniëlle vraagt het na. 
- Vergoedingen en financiën: Daniëlle en Jeanet hebben hier nog contact over. 

Jan sluit om 21:28 uur de vergadering. 

mailto:j.groenendijk@sliedrecht.nl

